
P r o t o k ó ł Nr XLIII/2023
z sesji Rady Gminy Skoroszyce
z dnia 14.02.2023 r.

W dniu 14.02.2023r w  Świetlicy wiejskiej w Sidzinie odbyła Sesja Rady Gminy.

Na sesji obecnych było 12 radnych
Nieobecni: Radna Kalisz,  Radny Kapinos, Radny Srebniak
Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Z-ca Wójta – Pan Bernard Rudkowski, Pani Skarbnik –
Jadwiga Piela, kierownik GZEASiP- Pani Danuta Trzaskawska , GOPS – Urszula Chudobowicz, 
Panie  Z-cy Dyrektorów ZSP w Chróścinie  i ZSP w Sidzinie 

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych i 
otworzył obrady.
Poprosił o wnioski do porządku obrad.

Kierownik GZEASiP zawnioskowała o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały dot. stawek 
za km – dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół, przez ich rodziców.

Przewodniczący RG  zaproponował głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad.
W głosowaniu nad rozszerzeniem porządku obrad udział wzięło 12 radnych  
12  radnych głosowało za rozszerzeniem porządku obrad.o pkt 29 a : podjęcie uchwały w sprawie  
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu, będącej podstawą 
do ustalania zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, uczniów do placówek oświatowych.
Ad.2 Następnie Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołów z 
dwóch poprzednich sesji bez odczytywania.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych  
12  radnych głosowało za przyjęciem protokołu bez  odczytywania z sesji  z 28.12.2022 , 
następnie 12  radnych głosowało za przyjęciem protokołu bez  odczytywania z sesji  z 09.01.2023 r.

Przewodniczący RG przeszedł do odczytania porządku obrad.

1.Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołów z  poprzednich sesji  (28.12.2022 oraz 9.01.2023).
3. Informacja o pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.
5. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.
6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania skarbnika gminy Skoroszyce.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Oczyszczania i
Wodociągów w Skoroszycach na 2023 r.
8. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr Rady Gminy Skoroszyce  z dnia …….. r. w
sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skoroszyce
9. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nie-
ruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Skoroszyce.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/2018 Rady Gminy Skoroszyce z dnia 20
grudnia 2018r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w
szkole i w domu” na lata 2019-2023 



11. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr II/19/2018 Rady Gminy Skoroszyce z dnia 20
grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania dla osób obję-
tych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 
12.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Skoroszycach w 2022
roku.
13. Podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/95/2016 Rady Gminy Skoroszyce  z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Brzeziny
 14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/96/2016 Rady Gminy Skoroszyce  z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Chróścina  
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/97/2016 Rady Gminy Skoroszyce  z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Czarnolas   
16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/98/2016 Rady Gminy Skoroszyce  z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Giełczyce
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/99/2016 Rady Gminy Skoroszyce  z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Makowice
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/100/2016 Rady Gminy Skoroszyce  z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mroczkowa
19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/101/2016 Rady Gminy Skoroszyce z dnia 22
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Pniewie
20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/102/2016 Rady Gminy Skoroszyce z dnia 22 
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sidzina
 21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/103/2016 Rady Gminy Skoroszyce z dnia 22 
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Skoroszyce
22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/104/2016 Rady Gminy Skoroszyce z dnia 22 
stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stary Grodków 
23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres kolej-
nych 3 lat
24. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej gminnej nieruchomości grun-
towej na rzecz Tauton  Dystrybucja S. A.
25.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodaro-
wania przestrzennego dla części obrębu Chróścina i Stary Grodków
26. Podjęcie uchwały. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części obszaru Gminy Skoroszyce, obejmującego część obrębu Skoroszyce
27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/217/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości grunto-
wej stanowiącej własność Gminy Skoroszyce.
28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obrębu Chróścina.
 29.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok. 
30. Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność́ Wójta Gminy Skoroszyce
31. Podjęcie uchwały w sprawie skargi  na Wójta Gminy Skoroszyce w sprawie niezgodnego z pra-
wem finansowania nauczania specjalnego w Gminie Skoroszyce.
32.Dyskusja na temat obwodnicy Sidziny.
33. Wolne wnioski i zapytania.
34. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
35. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG.
36. Zakończenie posiedzenia.

Ad.3 Przewodniczący RG poprosił p. Wójt o przedstawienie sprawozdania ze swojej działalności 
od poprzedniej sesji.

   



 Ad.3 Sprawozdanie Wójta – styczeń 2022 r.

Sprawozdanie Wójta styczeń 2023 r.

Szanowni Państwo, P. Przew., Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, przedstawiam Państwu 
sprawozdanie Wójta Gm. od ostatniej sesji tj. 28.12.22 r.  do dziś, czyli 14 lutego 2023 r.

29.12.22 r.

Podsumowanie projektu w partnerstwie czeskim gm. Supikowice – zagospodarowanie otoczenia 
Kościółka w Polu.

30.12.22 r.

Uczestniczyłam w sesji Rady Powiatu przyjmującej budżet na 2023 r.

3.01.23 r.

Obrady komisji stałych w sprawie stawek za odpady komunalne – podstawowa sprawa dotycząca 
obrad i sprawy bieżące.

9.01.23 r.

Sesja nadzwyczajna – przyjęcie nowych rozwiązań w związku z przetargiem na odpady komunalne,
sesje są nagrywane zachęcam szeroka opinię publiczną do zapoznania się z dyskusją na temat 
odpadów bytowych i kwestii ustalania wysokości opłat za porządek na terenie gminy.

11.01.23 r.

Zebranie Subregionu Południowego. 

12.01.23 r.

Konferencja implementująca Program „Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021 – 2027”, 
dziękuję za zaproszenie P. Marszałkowi A. Bule.

17.01.23 r.

Spotkanie dot. budowy nowej siedziby hospicjum św. Arnolda Janssena w Nysie –finansowanie, 
relacja na fb Wójta Gm. Okazja do spotkania z Poseł V. Porowską oraz Posłem R. Millerem i 
rozmowa  na temat rozwoju i potrzeb naszej gminy.

18.01.23 r.

Spotkanie dotyczące organizacji w nowym roku obrachunkowym wydatkowania środków 
finansowych w ZS-P w Skoroszycach, obecni P. Dyrektor, główna księgowa GZEASiP, p. 
Kierownik GZEASiP. Także uczestniczyłam w tym spotkaniu.

19.01.23 r.

 Dowiedziałam się także, że w ZS-P w Skoroszycach w tym dniu trwała kolejna kontrola z 
Kuratorium Oświaty, spotkałam się z Paniami wizytatorkami Jadwigą Szramiak i Dorotą 
Wieczorek w sprawie kontrowersji, niespójności prawa, nieprostej pragmatyki prawa 
oświatowego w związku z wydarzeniami w tym roku szkolnym w skoroszyckiej placówce.

 Konferencja Dyrektorów placówek oświatowych Gm. Skoroszyce.
20.01.23 r.

Podsumowanie działalności w 2022 r. klubów sportowych z terenu Gm. Skoroszyce. Dziękuję za 
reprezentowanie naszej gminy klubom ze Skoroszyc, Chróściny i Czarnolasu.



26.01.23 r.

 Dobra współpraca z Urzędem Woj, mogliśmy złożyć i to zrobiliśmy zamówienie na kolejną 
dostawę węgla, na który czekają mieszkańcy, składamy co drugi dzień raport i w uwagach 
wnosimy o kontakt. Dzięki interwencji Dyr. Kaczmarczyka na styczeń i luty orzech – 50 t, 
groszek 50t. Zmniejszyło się znacząco zainteresowanie. Ceny na rynku spadły. U Piechoty 
polski węgiel 1998 zł.

 W Zwanowicach, gm. Otmuchów odbyło się podsumowanie za ro 2022 projektu Odnowa 
Wsi. Jeśli idzie o Gm. Skoroszyce to w konkursie organizowanym przez Star Pow w Nysie 
na „Najlepsze przedsięwzięcie odnowy wsi w po nyskim w 2022 r.” wyróżnienie otrzymało 
sołectwo Czarnolas, nagrodę pieniężną przeznaczona na doposażenie świetlicy

30.01.23 r.

 Wpłynęła petycja mieszkańców Sidziny dot wyboru koncepcji przebiegu obwodnicy. Stąd 
spotkanie dot. budowy obwodnicy Sidziny w GDDKiA Opole w związku z tą petycją 
mieszkańców Sidziny o zmianę koncepcji przebiegu obwodnicy.

 Uczestnictwo w otwarciu Agencji Rozwoju Przemysłu, placówka w Opolu było okazją do 
spotkania z Ministrem M. Ociepą i rozmową na temat rozwoju naszej gminy.

2.02.23 r.

Spotkania z przedstawicielami Tauron Nowe Technologie – wymiana opraw na ledowe.

27.01.23 r. i 4.02.23 r.

Walne Zebrania sprawozdawcze odpowiednio w jednostkach OSP Sidzina i OSP Chróścina.

6.02 23 r.

 Komisja wspólna 3 komisji stałych RG, spotkanie z pracownikami 
 Prezes Rady Ministrów zatwierdził ostateczną listę zadań pow i gminnych 

rekomendowanych do dofinasowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 
mamy kolejne środki finansowe, Gm. Skoroszyce otrzymała dofinansowanie 4 364 247,86 
zł, co stanowi 70% inwestycji na zadanie pod nazwą „Przebudowa i rozbudowa dróg w 
Skoroszycach – ulice Słoneczna, Ogrodowa, Działkowa – etap 3, ul. Działkowa i droga dz. 
674. Zadanie to zyskało najwięcej punktów i znalazło się na liście dofinansowania. 
Całkowita wartość zadania to 6 234 639 zł.
W ramach tego naboru złożyliśmy wnioski na wszystkie projekty, na jakie wykonaliśmy 
dokumentacje. W sumie 6. Pozostałe 5  znalazły się na liście rezerwowej:
11 miejsce- Przebudowa i rozbudowa ul. Krótkiej, Sportowej w Sidzinie,
13 miejsce- Przebudowa i rozbudowa dróg w Skoroszycach ul. Słoneczna, Ogrodowa, 
Działkowa, etap 2, ul. Słoneczna i Ogrodowa,
14 miejsce - Przebudowa i rozbudowa dróg w Skoroszycach ul Słoneczna, Ogrodowa, 
działkowa- etap1, ul. Słoneczna,
22 miejsce – rozbudowa dróg w Chróścinie etap 2, ul Słoneczna, Leśna, Cicha, i część 
Kasztanowej w siedlisku,
25 miejsce – przebudowa dróg w Giełczycach.



Nadto w dodatkowo ogłoszonym naborze w tempie ekspresowym wykonaliśmy niezbędna 
dokumentację, aby aplikować na remont drogi przez wieś Makowice – dł ponad 2 km oraz 
ul Szkolnej za cmentarzem do dr woj.

7.02.23 r.

Roczna narada kadry kierowniczej KPP w Nysie – podsumowanie pracy policjantów, zakres 
współpracy z samorządami.

10.02.23 r.

 Rada budowy dot modernizacji pawilonu sportowego.
 Uczestniczyłam w koncercie charytatywnym na rzecz budowy hospicjum w Nysie.

Dwukrotnie zbierała się komisja skarg i wniosków w sprawie:

 Skargi R. Kwarty na  działanie Wójta, to  w związku z synem – uczniem szkoły w 
Skoroszycach. Pozwoliłam sobie zaprosić skarżącego celem wyjaśnienia kontrowersji, 
niestety nie skorzystał z zaproszenia. Cieszę się, że była mama ucznia, znalazła czas, każda 
rozmowa prowadzi do wyjaśnień, wypracowania uzgodnień. Zależało mi bardzo, żeby się 
spotkać i znaleźć porozumienie. Buduje się z mozołem, burzy się łatwo. Uważam,  zresztą 
to nie jedynie moja opinia, że wiele spraw zostało wyjaśnione, wytłumaczone dla dobra 
ogółu.

 Skarga P. Dyr. I. Stasicy na Wójta i Kierownika GZEASiPu, także, uważałam, że postawa 
lojalności tego wymaga, chcąc zaprosić p. Dyr. na posiedzenie Komisji wykonałam telefon 
i dowiedziałam się od P. Wicedyrektor, że P. Dyr. jest na dwutygodniowym l-4.  

 Dziękuję P. Dyrektor M. Tarczyńskiej za organizację zwłaszcza w ostatnim czasie życia 
kulturalnego w naszej gminie, współpracę sołectw St. Grodkowa, Brzezin, Makowic, 
Sidziny, współpracę organizacji pożytku publicznego, Radzie Rodziców przy ZS-P w 
Skoroszycach. dziękuję za liczne eventy – uroczystości i spotkania poświęcone 
kolędowaniu,  za to, że chcecie Państwo wspólnie spędzać czas, za integrację.  Dziękuję 
pięknie Państwu za zaproszenia.  Czas spędzony z Państwem zawsze należy do miłych i 
wspólne chwile, rozmowy zostają na długo w pamięci – dziękuję.

 Trwa kontrola RIO, to rutynowa, co kilka lat odbywająca się kontrola.

 Zapraszam na Narodowy dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych 5 marca do Starego Grodkowa
na mszę św. o g.14., następnie złożenie kwiatów i zapalenie światełek pamięci na Polanie 
Śmierci, patriotyczne śpiewanie w świetlicy w St. Grodkowie. 
Wcześniej bieg Wilczym Tropem w Grodkowie, który Wójt Gm. Skoroszyce objął        
honorowym patronatem – zachęcam Państwa do aktywnego uczestnictwa w tym biegu, 
oczywiście, mierzmy siły na zamiary.

Dziękuję pięknie wszystkim Państwu za współpracę w minionym czasokresie od ostatniej 
sesji RG do dziś.
Pozdrawiam – 
Barbara Dybczak 

Wójt Gm. Skoroszyce

Przewodniczący RG poprosił o pytania do sprawozdania;



Radny Winnik zapytał jaki odcinek drogi będzie można zrobić za 4 mln dotacji , które otrzymała 
Gmina.

Z-ca Wójta odpowiedział, że ok. 600 m.

Przewodniczący RG  zapytał w jakim momencie jesteśmy jeżeli chodzi o SUW.

Odpowiedź Wójta:” jesteśmy w momencie finalnym, dopracowujemy szczegóły, ten tydzień to 
realny termin ogłoszenia przetargu”.

Ad.4 Przewodniczący przeszedł do zmian w budżecie oznajmił, że zmiany zostały szczegółowo 
omówione na komisji, jednakże wprowadzone zostały autopoprawki

Po wprowadzeniu zmian budżet na rok 2023 wynosi:

1. Dochody: ………..…………………………………………………...           36 719 389,78 w tym:
- dochody bieżące w wysokości …………………………………           27 544 251,78 z tego: 
dotacje na zadania zlecone:……………………………………..........               2 160 755,78
- dochody majątkowe w wysokości……………………..……                 9 175 138,00
2. Przychody:…………………………………………………………               7 346 028,38
3. Wydatki:…………………………………………………….………            44 065 418,16 w tym: 
-              wydatki bieżące w wysokości……….…………………..….             28 462 072,11 z tego: 
wydatki na zadania zlecone:………………..……….………............…              2 160 755,78 
wydatki majątkowe w wysokości………………………..……………             15 603 346,0

Z- ca Wójta wyjaśnił, ze w marcu musimy zakończyć remont Pawilonu więc należało sięgnąć po 
środki, kwestia organizacyjno techniczna, nastąpiło przesunięcie środków z zadania :kanalizacja w 
Sidzinie, lecz środki  na ten cel zostaną przywrócone, inwestycja ta nie jest zagrożona.
Przewodniczący RG zapytał czy brak pojawił się się po radzie budowy. Z-ca Wójta odpowiedział, 
że tak.
Pani Skarbnik oznajmiła, że rok budżetowy został zamknięty.
Następnie Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X



Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2023 r. została 
przyjęta.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej.
Głos ponownie zabrała p. Skarbnik stwierdziła, że WPF związany jest z uchwałą budżetową, więc 
odzwierciedla zmiany w niej zawarte, dodała że należy zwrócić uwagę na objaśnienia.

Przewodniczący RG, odczytał uchwałę i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany WPF  została przyjęta.

Po Głosowaniu Radna Fornalik zawnioskowała o przerwę.

Ad.6 Po wznowieniu obrad Przewodniczący RG odczytał uchwałę w sprawie powołania Skarbnika 
Gminy, następnie zarządził głosowanie w tej sprawie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka, 
Radnej Fornalik i Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX



11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała została podjęta.

Ad.7 Przewodniczący RG odczytał uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 
Zakładu Oczyszczania i Wodociągów w Skoroszycach na 2023 r., po czy nastąpiło głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została podjęta.

Ad. 8 Przewodniczący RG przeszedł do odczytania  uchwały w sprawie zmiany  w sprawie zmiany 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skoroszyce. Dodał, że zmiany omó-
wione zostały na Komisji i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX



11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została podjęta.

Ad. 9 Przewodniczący RG przeszedł do odczytania uchwały w sprawie  określenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów ko-
munalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydo-
mowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Skoroszyce.
Przedyskutowano na Komisji. Przewodniczący RG zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została podjęta.
 
Ad. 10 Następnie Przewodniczący RG odczytał uchwałę  w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/2018 
Rady Gminy Skoroszyce z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowe-
go uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 
programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 , po czym zarządził głoso-
wanie

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX



7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została podjęta.
 
Ad.11 Przewodniczący RG odczytał uchwałę w sprawie  zmiany uchwały Nr II/19/2018 Rady Gmi-
ny Skoroszyce z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-
2023 , zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została podjęta.

Ad.12.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Skoroszycach w 
2022 roku. Przewodniczący RG przypomniał , że P. Kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie 
na Komisji Wspólnej, zaproponował głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X



5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” sprawozdanie zostało przyjęte.

Ad. 13 Przewodniczący RG przeszedł do omówienia zmian w statutach sołectw, wyjaśnił ,że zmia-
ny dla każdego sołectwa są takie same tzn zmiana dotyczy quorum na zebraniu oraz  wprowadzono 
zapis, że wybory sołtysów odbędą się w terminie  nie dłuższym niż 6 m-cy od daty upływu kadencji 
Sołtysa i Rady Sołeckiej. PRG odczytał uchwałę. Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 
zmian w statucie sołectwa Brzeziny.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad.14 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Chróścina

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X



5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad. 15 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Czarnolas

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad 16 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Giełczyce

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny



10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Makowice

Ad 17 W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebnia-
ka i Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad.18 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Mroczkowa

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny



15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad. 19 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Pniewie

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta 

Ad.20 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Sidzina 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta 

Ad.21 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Skoroszyce



W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad.22 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w statucie sołectwa Stary Grodków

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.23 Po głosowaniach nad zmianami w statutach sołectw Przewodniczący RG odczytał uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres kolejnych 3 lat, zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa



Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.24 Przewodniczący przeszedł do pkt 24 porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze
bezprzetargowej gminnej nieruchomości gruntowej na rzecz Tauton  Dystrybucja S. A., wspomniał, że 
uchwała została omówiona na Komisji , następnie zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 25 Uchwałę  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
nego dla części obrębu Chróścina i Stary Grodków również omówiono na Komisji, Przewodniczy RG odczy-
tał treść uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się



1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.26 Przewodniczacy RG odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego dla części obszaru Gminy Skoroszyce, obejmującego część obrębu Skoroszyce, 
wspomniał, że był on omówiony na Komisji i poddał go głosowaniu.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.27 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/217/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstą-
pienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Skoroszyce. Przewodniczący RG odczytał treść i zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X



2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.28 Przewodniczący RG odczytał treść uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obrębu Chróścina i poddał ją głosowaniu.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 29 .Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jed-
nostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok. Przewodniczący RG przypomniał, że sprawozdanie zostało 
omówione na Komisji, zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna



4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” sprawozdanie zostało przyjęte.

Ad.29 a Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu 
pojazdu, będącej podstawą do ustalania zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, uczniów do placówek 
oświatowych. Jest to uchwała o którą został rozszerzony porządek obrad. Przewodniczący RG odczytał treść 
uchwały , po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 30 Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność́ Wójta Gminy Skoroszyce.
Głos zabrał członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji - Radny Kraska, poinformował o przebiegu i uzgod-
nieniach  Komisji. Przewodniczący RG odczytał treść uchwały, następnie zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X



3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad 31 Podjęcie uchwały w sprawie skargi  na Wójta Gminy Skoroszyce w sprawie niezgodnego z prawem 
finansowania nauczania specjalnego w Gminie Skoroszyce.
Ponownie głos zabrał Radny Kraska i wyjaśnił na czym polegała skarga , poinformował o odebraniu przez 
Komisję SW i P wyjaśnień oraz  ustaleń.
Przewodniczący RG odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych przy nieobecności Radnej Kalisz, Radnego Srebniaka i 
Radnego Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna nieobecna
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan nieobecny
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 12 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Po zakończeniu procedowania nad uchwałami Przewodniczący RG ogłosił przerwę.

Ad.32 Dyskusja nt obwodnicy Sidziny

Po wznowieniu obrad  ok godz. 17-tej, na sesję przybyli przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajo-
wych i Autostrad z Dyrektorem włącznie, oraz mieszkańcy Sidziny.
Przewodniczący RG przywitał zebranych, oznajmił, że otrzymał Petycję od mieszkańców Sidziny ws zmian 
przebiegu obwodnicy, po czym ją odczytał.
O głos poprosiła jedna z mieszkanek ul. Opolskiej która oznajmiła, że nie jest to głos wszystkich mieszkań-
ców.



Pani Wójt podziękowała za przybycie przedstawicielom GDDKiA oraz mieszkańcom. 
Następnie głos oddano przedstawicielom GDDKiA

Pracownicy GDDKiA przedstawili prezentację dot. budowy obwodnicy Sidziny. Zaprezentowali kilka wa-
riantów przebiegu trasy obwodnicy , które były brane pod uwagę. Wyjaśnili szczegóły łącznie z liczbami .
Projektanci szczegółowo omówili dlaczego został wybrany wariant nr 2 (granatowy), przedstawili kryteria, 
które brano pod uwagę, są to:
- uwarunkowania środowiskowe,
- ekonomiczne
- techniczne
- społeczne
Wariant nr 2 uzyskał najwyższą liczbę punktów, jeżeli chodzi o wyznaczone kryteria, jest to najbardziej 
optymalny wariant.
Mimo argumentów jakie padły, mieszkańcy Sidziny zostają podzieleni w kwestii wyboru wariantu nr 2.
Głos zabierali mieszkańcy, którzy opowiadają się za rozwiązaniem jakie proponuje GDDKiA, z apelem o 
poparcie tego projektu obawiając się, że dalsze dyskusje i sprzeciwy opóźnią budowę obwodnicy.
Wypowiedzieli się również oponenci wariantu nr 2 podnosząc, że  nie jest to opcja najtańsza i że trasa prze-
biegać będzie w zbyt bliskiej odległości od zabudowań.
Do wszystkich podniesionych kwestii odniósł się Dyrektor GDDKiA  wyjaśniając, że celem jest wybranie 
wersji optymalnej, a nie idealnej.
Ad..33,34,35 -  pominięto.
Ad. 36 Po dyskusji Przewodniczący RG podziękował zebranym za uczestnictwo i zamknął obrady.

Sporządziła :
R.Czeropska


